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Abstract (en)
[origin: WO8603663A1] A mattress for a bed comprises a top construction for supporting a padding and a bottom rigid frame (G). The top
construction is comprised of three longitudinal strips: a central strip (A) on which rests a person lying on the back, and two lateral strips (B1, B2)
connected by springs to the central part. The central strip (A) is so arranged as to tilt in the frame (G) in parallel to its longitudinal axis.

Abstract (fr)
Un matelas pour lits comprend une construction supérieure de support d'un rembourrage et un cadre inférieur rigide (G). La construction supérieure
se compose de trois lattes longitudinales: une latte centrale (A), sur laquelle repose une personne couchée sur le dos, et deux lattes latérales (B1,
B2), connectées par des ressorts a la partie centrale. La latte centrale (A) est agencée de fagon a pouvoir basculer dans le cadre (G) parallelement
a son axe longitudinal.
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